
Artikel 41 vragen over toewijzing (nieuwe) sociale huurwoningen 

Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders Ridderkerk (RvO, artikel 41) 

Datum 
17-07-2023 

Onderwerp 
Toewijzing (nieuwe) sociale huurwoningen 

Vragensteller 
Jeroen Rijsdijk, PvdA Ridderkerk 

Vragen 
De Barendrechtse woningcorporatie Patrimonium zal voor de toewijzing van nieuwe sociale 

huurwoningen aan de Talmaweg voorrang geven aan Barendrechtse woningzoekenden volgens 

hun nieuwsbericht. Ridderkerkse woningzoekenden die op zoek zijn naar een sociale huurwoning 

in de regio maken dus geen kans op een van deze woningen. Dit terwijl de woningnood erg hoog 

is. Naar aanleiding hiervan heeft PvdA Ridderkerk de volgende vragen: 

1. Bent u bekend met het feit dat Patrimonium voorrang geeft aan Barendrechtse 

woningzoekenden bij de toewijzing van de woningen aan de Talmaweg in Barendrecht? 

2. Op grond van de Huisvestingswet mag vooralsnog maximaal 25% van alle vrijkomende 

sociale huurwoningen met voorrang worden toegewezen aan lokaal woningzoekenden. In 

het geval van de woningen aan de Talmaweg is dit nu dus 100%. Kunt u een verklaring 

geven waarom in Barendrecht alle woningen aan de Talmaweg aan lokaal 

woningzoekenden worden toegewezen en bijvoorbeeld niet ook aan Ridderkerkse 

woningzoekenden die graag voor een dergelijke woning in aanmerking komen en die daar 

op basis van hun inschrijfduur mogelijk ook recht op hebben?  

3. Patrimonium kan blijkbaar buiten de landelijke Huisvestingswet om besluiten de woningen 

aan de Talmaweg uitsluitend aan Barendrechtse woningzoekenden toe te wijzen. Zou 

Wooncompas bij ons in Ridderkerk ook dergelijke voorwaarden kunnen toepassen bij het 

toewijzen van bijvoorbeeld de nieuwe sociale huurwoningen aan de Blaak in de nabije 

toekomst? Zo nee, waarom niet? 

4. Wat is uw standpunt ten aanzien van een lokaal woonruimtebemiddelingssysteem? Welke 

kansen zijn daarvoor nu de huidige Verordening woonruimtebemiddeling regio Rotterdam 

2020 bijna afloopt? Graag uw antwoord toelichten.  

5. Op 10 juli 2023 stond in het Algemeen Dagblad een artikel over de op losse schroeven 

staande bouw van honderden betaalbare huizen in de regio Rijnmond. Het provinciebestuur 

http://www.patrimoniumbarendrecht.nl/over-ons/nieuws-publicaties/laatste-nieuws/nieuwsbericht/patrimonium-geeft-barendrechters-voorrang-bij-nieuwbouw-talmaweg


heeft vervolgens aan alle gemeenten in de Rijnmondregio een brief over de regionale 

woningbouwafspraken gestuurd. Kunt u de raad een afschrift van deze brief sturen? 

6. Tot voor kort ontving de raad jaarlijks een raadsinformatiebrief (RIB) over de laatste stand 

van zaken met betrekking tot de woningbouw in onze gemeente. De laatste RIB hierover 

dateert alweer van september 2021. Wat is de reden dat de raad sindsdien geen RIB meer 

heeft ontvangen over dit onderwerp en bent u bereid om ons door middel van een RIB weer 

(jaarlijks) op de hoogte te houden van de actuele stand van zaken met betrekking tot de 

(sociale) woningvoorraad in onze gemeente? Zo ja, op welke termijn kunnen wij hierover 

een RIB verwachten? Zo nee, waarom niet? 

Gelet op het bepaalde in artikel 41 van het Reglement van Orde voor de raad verzoek ik u om 

schriftelijke beantwoording van deze vraag.  
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